

SCÉALTA SCOILE

A Thuismitheoir,

A Thuismitheoirí,

Beatha agus sláinte chugaibh.

Chuaigh Rang 3 isteach go Tramore Valley Park ar maidin ag fiosrú maidir le feithidí. Bhaineadar an taitneamh as in ainneoin na báistí.

Bhí lá pisteamaí ag Rang 2 inniu mar chéiliúradh ar an obair mhór atá ar siúl acu ó thaobh na Gaeilge de faoi láthair.

D'imir na cailíní agus na buachaillí arís an tseachtain seo mar chuid de Sciath na Scol. Táimid ag tnúth le cluichí na seachtaine seo chugainn.

Is é Dé Céadaoin 2 Aibreán Lá Domhanda an Uathachais. Is é téama na bliana seo ná dath. Tugaimid cuireadh do pháistí teacht chun na scoile i ndathanna éagsúla ar an gCéadaoin. Táimid ag lorg síntiús €2 a sheolfar ar aghaidh chuig The Cork Rainbow Club carthanacht áitiúil a thugann tacaíocht do theaghlaigh. Is deis é seo an néaréagsúlacht a thabhairt chun solais i gcomhthéacs ilchuimsitheacht scoile.

Beidh an-lá againn ar an 10ú Aibreán. Tá Lá na Cásca á eagrú ag Cumann na dTuismitheoirí agus níos déanaí an tráthnóna sin beidh na Naíonán Mhóra ar an stáitse i Halla na Cathrach mar chuid de Cór Fhéile na Scol.

Bíodh deireadh seachtaine an-deas agat.

Niamh Ní Mhaoláin









SCÉALTA SCOILE

Dear parent,

I hope your week went well.

Rang Denise continued their examination of biodiversity this week. They took a walk to Tramore Valley Park to explore the local insect population. It was very successful despite getting caught in a shower!

Rang 2 wore their pyjamas to school today in recognition of their efforts speaking Irish. They looked fabulous.

Onwards and Upwards now for Sciath na Scol. All is going well to date and the best of look to our teams next week.

Wednesday 2nd of April is World Autism Day. This year's theme is colour. We invite children to come to school in all different colours of the rainbow on Wednesday. We are asking for a donation of €2 which will be forwarded to The Cork Rainbow Club a local charity supporting to families. This is an opportunity to shine a light on neurodiversity in the context of Gaelscoil na Dúglaise being an inclusive school.

The 10th of April will be a busy day in our school. Thanks to Cumann na dTuismitheoiri who are planning an Easter Celebration and later that evening Naíonáin Mhóra will take to the stage in the City Hall for Cór Fhéile na Scol.

Have a good weekend,

Niamh Ní Mhaoláin



